
Гарант стабільності Славутича 
— наш мер

22 лю того в кіноконцертному комплексі м. Славутича 
відбулися Громадські збори, на яких міський голова Воло
д им ир Удовиченко звітував перед гром адою  міста про р о 
боту у 2009 році та про 20-р іччя д іяльності на посаді 
міського голови Славутича.

Людмила ЛЮБИВА, 
фото Вадима ІВКІНА

В переповненій залі зібралися 
представники трудових колективів, 

"громадських організацій, місцево
го самоврядування, члени Мо
лодіжної ради "Майбутнє 
Славутича". Серед гос
тей міста —  народний де
путат України Олександр 
Попов, перший заступ
ник міністра з питань 
житлово-комунального 
господарства України 
Олександр Мазурчак, за
ступник міністра
регіонального розвитку 
та будівництва Анатолій 
Ткачук, голова Євро
пейського комітету з пи
тань місцевої та 
регіональної демократії 
Ради Європи В'ячеслав 
Толкованов, голова 
Київської облдер
жадміністрації Віктор Ва- 
караш, виконавчий ди
ректор з кадрів, праці та 
соціальних питань НАЕК 
"Енергоатом" Тетяна 
Алексеева.

Звіт міського голови був побу
дований на діаграмах, з конкрет
ними цифрами і фактами. Спочатку 
був зроблений детальний аналіз 
року минулого. За звітний період 
проведено 11 сесій міської ради, 
на яких прийнято 350 
рішень, 29 засідань ви
конавчого комітету. На 
яких прийнято 558 
рішень, 345 розпоряд
жень міського голови, 
відпрацьована дієва си
стема контролю за вико
нанням розпорядчих до
кументів. У 2009 році ви
конавчим комітетом на
правлено до різних 
інстанцій 2256 листів. 
Предметом постійної 
уваги були питання 
соціально-економічного 
та культурного розвитку 
міста, формування 
міського бюджету, робо
та житлово-комунально
го господарства міста, 
орендні відносини та уп
равління майном кому
нальної власності, 
соціальний захист, зе
мельні відносини, впровадження 
енергозберігаючих технологій, 
програма інформатизації "Елек
тронне місто".

20 років ініціативи, творчості і 
натхненної праці міський голова 
Славутича віддав загальній справі 
—  становленню та розвитку тери
торіальної громади міста Славути
ча. Міський голова вважає, що 
майбутнє кожного міста —  на
самперед у силі й згуртованості 
однієї команди територіальної 
громади, ї ї  моральних чеснотах.

На чолі зі своїм міським головою 
Володимиром Удовиченком славу-

тчани спочатку побороли депресію 
після трагедії на ЧАЕС і її закриття у 
2000 році, а потім створили ефек
тивну систему муніципального ме
неджменту, яка має сертифікат 
Міжнародного стандарту ISO 
9001:2008. Успіхи в цій сфері непе

соціально-економічного розвитку 
серед інших міст України. Тут ре
алізована формула "Влада —  
Бізнес —  Громадськість = Добро
бут кожного". Для налагодження 
тісної взаємодії з громадою в Сла
вутичі в 1996 році заснована та 
ефективно діє Громадська рада з 
розвитку міста, а з 2002 року пра
цює Молодіжна рада "Майбутнє 
Славутича".

Серед базових напрацювань 
Славутицької міської ради і само
врядної територіальної громади —

ресічні: у 2008 році Славутич став 
володарем сертифікату EFOM "Виз
нання досконалості в Європі— 5". 
Зараз ця система працює на голо
вну стратегічну мету, а саме: пе
ретворення Славутича в модель

низка документів, що сприяють 
соціально-економічному розвитку 
міста, які готувалися у спільній 
співпраці соціально активних сла- 
вутчан, фахівців, наукових 
працівників, представників міжна-

сучасного техноекополісу з трьо
ма складовими —  освітою, на
укою, виробництвом.

Славутич стабільно перемагає 
на Всеукраїнському конкурсі з бла
гоустрою міст та селищ, отримав 
перший сертифікат міста-лабора- 
торії, реалізується програма 
Всесвітньої організації охорони 
здоров'я "Міста здоров'я". А за 
вирішення питань з екологічної ре
абілітації території та збереження 
природи Славутич нагороджено 
золотою медаллю міжнародного 
руху "Екофорум за мир".

Славутич є одним з лідерів

родного співтовариства. Це План 
дій —  спільний проект ЄС— Ук
раїни— США щодо соціальних про
блем, пов'язаних з ЧАЕС та містом 
Славутичем; Стратегічний план 
розвитку Славутича до 2020 року, 
в якому сформовані пріоритетні 
напрямки перспективного розвит
ку міста; Генеральний план міста 
Славутича. Одним із основних до
кументів життєдіяльності міста, 
який фактично є "малою Консти
туцією" самоврядної громади, є 
Статут територіальної громади, 
створений з урахуванням напраць
ованого досвіду місцевого само-

врядуван- 
н я 
п у б л і ч н о  
обговоре
ний, схва
лений на 
зас і данн і  
Громадсь
кої ради з 
р о з в и т к у  
міста та за
т в е р д ж е 
ний рішен
ням Славу- 
т и ц ь к о ї  
міської ра
ди. З ме
тою фор
м у в а н н я  
суспільних 
відносин в 
місті на 
базі основ
них загаль
н о л ю д с ь 
ких цінностей в життя міської гро
мади активно впроваджується Ко
декс етики, честі, порядності, 
добросовісного та ефективного 
управління Славутицької тери
торіальної громади, затверджений 
рішенням Славутицької міської ра
ди.

Упродовж трьох годин відбува
лося спілкування Володимира Удо
виченка з присутніми в залі і з 
усіма телеглядачами в прямому 
ефірі. Висловлювалися подяки, 
пропозиції, критичні зауваження. 
Все було щиро, з відчуттям великої 
вдячності керівнику самоврядної 
громади за його титанічну роботу. 
А з уст ветерана ЧАЕС Олександра 
Забірченка прозвучала ініціатива 
від імені Ради ветеранів Чорно
бильської АЕС —  вийти з клопотан
ням перед вищим керівництвом 
держави про присвоєння міському 
голові Славутича звання "Герой Ук
раїни".

Напередодні звіту оргкомітет 
громадських зборів провів анкету
вання щодо діяльності міського го
лови. Після обробки анкет з'ясува
лося, що 97% славутчан цікавлять
ся проблемами та розвитком Сла
вутича. Інфор
мацію про 
події і досяг
нення міста 
о т р и м у ю т ь  
найбільше з 
п р о г р а м  
місцевого те
лебачення і 
преси, а потів 
від знайомих 
та друзів і з 
веб-сайтів.

Серед най- 
в а жл и в і ши х  
проблем, які, 
на думку сла
вутчан, не- 
о б х і д н о  
в и р і ш у в а т и  
найближчим 
часом, —  це 
в и р і ш е н н я  
житлових про
блем, ство
рення нових 
робочих місць 
для зайнятості 
молоді, по

кращення якості медичного обслу
говування. Більшість учасників ан
кетування відзначили такі риси х, 
рактеру, притаманні міському го^ 
лові, як енергійність, лідерство, ко
мунікабельність, людяність, оп
тимізм, доступність, відкритість. 
Підбиваючи підсумки 20-річного 
керівництва містом, більшість в 
анкетах оцінили діяльність мера за 
п'ятибальною шкалою: на відмінно 
—  45% і добре —  44%.

Цього ж дня у Славутичі відбуло
ся засідання Національного прес- 
клубу "Українська перспектива". 
Представники ЗМІ відвідали 
підприємства та організації міста, 
поспілкувалися з генеральним ди
ректором ДСП "ЧАЕС" Ігорем Гра- 
моткіним та технічним директором 
ВП "Атомремонтсервіс" НАЕК 
"Енергоатом" Володимиром Бєло- 
вим, ознайомилися з соціальною 
інфраструктурою Славутича, огля- 
нули зали Краєзнавчого музею та 
історії міста та ЧАЕС, стали учасни
ками прес-конференції міського 
голови на тему "Громада і влада: 
діалог тривалістю у 20 років".


